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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 9. pontja szerint i
feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez ,

„Miért titkosak a Munkácsy képekró7folyó tárgyalások? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Ur !

A Munkácsy-trilógiával kapcsolatos legutóbbi kérdésemre adott válaszában a következ őket írta : „A
trilógia hivatkozott két darabjának a jelenlegi tulajdonosoktól történ ő megszerzése körültekintő és
megfontolt előkészítést és tárgyalásokat igényel, így — a képek állami tulajdonba kerülésének siker e
érdekében — az előkészítési folyamat részletei nem publikusak. "

Egyetlen kérdésem van :

• Miért nem publikusak az el őkészítés folyamatai ?
• Pontosan mit jelent az Ön értelmezésében, hogy „nem publikusak” ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . október 27 .

Bang ,, : Borbély Ildit
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